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Styremøtereferat 10 2023
Dato: 13.11.2023

Sted: Teams

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Leses gjennom før møtet)
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar/Roger/Marius)
3. Økonomi Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett

(Marianne)
4. Ledige plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna.
5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Alle
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino og Jon

Vidar)
7. Båtlagring sommer. Flere båter ligger på land hele året. Har vi noen gode

ordninger for dette? (Marius)
8. Status forurensning i Hunnebunn. Informasjon etter møte med

lokalsamfunnslaget og kommunen 10 okt. (Rino)
9. Budsjettforslag gjennomgang. (budsjettvedtak i desember)

● Teknisk har ønske om å investere i ny høytrykksvasker. (Marius
presenterer underlag fra teknisk i møte)

● Så må styret vurdere om det er annet som vi trenger å investere i eller
reparere
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Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Leses gjennom før møtet)

Ingen kommentarer til styrereferatet fra 9.10.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar/Roger/Marius)

Vedlikeholdsplanen/årshjul ble gjennomgått. Det eneste som vi ikke rakk å gjøre ferdig på grunn av at det
ble fort kaldt, er oljing og vasking av brygga. Resten skal prøves å bli tatt i løpet av april. Ellers ingen
utestående oppgaver.

3. Økonomi Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor
budsjett (Marianne)

Ingen uforutsette utgifter i høst. Økonomien er bra og vi ligger innenfor budsjett.

4. Ledige plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i
havna.

Vi har 5 ledige plasser for salg, 4 stk 4 meters plasser og 1 stk 2,5 meters plasser.

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Alle

Per i dag er det ikke lov for medlemmer å drive med framleie av båtplassene sine. Dette er det styret som
gjør. Skal dette gjøres av medlemmene? Båtforeningen taper penger når ikke alle båtplassene som er på
framleie blir leid ut, siden medlemmet ikke betaler for plassen da. Dette tas opp på neste styremøte for
videre drøfting.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino
og Jon Vidar)

Østfold Brønnboring har gitt oss tilbud på 55 000 kr per hull. Vi trenger antagelig 3 hull. I tillegg kommer
graving og forankring.

Arbeidsgruppa må innkalles til nytt møte for å legge fram nytt forslag for styret, siden det har blitt
endringer siden arbeidsgruppens siste møte.

Nytt forslag skal legges frem på neste styremøte i desember.
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7. Båtlagring sommer. Flere båter ligger på land hele året. Har vi noen
gode ordninger for dette? (Marius)

Det har tidligere ikke blitt fakturert for båtlagring på land om sommeren. Roger sjekker om det står noe i
lovverket om dette til neste styremøte.

8. Status forurensning i Hunnebunn. Informasjon etter møte med
lokalsamfunnslaget og kommunen 10 okt. (Rino)

Det blir ingen mudring i sundet, men kommunen har bevilget 100.000 kroner til algerydding i Vispen.
Noe mer vil ikke bli gjort fra kommunens side.

9. Budsjettforslag gjennomgang. (budsjettvedtak i desember)

● Teknisk har ønske om å investere i ny høytrykksvasker. (Marius presenterer
underlag fra teknisk i møte)

Styret har bevilget 7000 kr til ny høytrykksvasker. Det er også godkjent å selge den
gamle. Teknisk anslår at vi kan få mellom 8000-10000kr for den.

● Styret må vurdere om det er noe annet som vi trenger å investere i eller
reparere

Det er foreslått at det skal kjøpes inn en kompressor. Ca pris 3000kr.


